
 
REFERAT 

BESTYRELSESMØDE 
Afdelingsbestyrelsen Stenbjerggård 

 
 

Mødet finder sted i glashuset Østergården 19 a 2635 Ishøj 
Mandag d.3.december 2018 klokken 17.00  

 
 Deltagere: 

Fmd. Johnny Jensen,   
Maria Bundtofte,  
Flemming Borresen,  
Poul Erik Christensen,  
Kasserer Bent Jensing,  
Suppl.1 Susan Schumann,  
samt suppl.2 Kjeld Jørgensen. 
 

 
Afbud: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pkt. 1 Dagsorden 
Godkendelse af referat fra sidste 
møde  
 

Indstilles til godkendelse. / Godkendt  

Pkt. 2 
 

Valg af ordstyrer 
 

Kjeld Jørgensen 

Pkt. 3 
 
Pkt. 4 
 
 
 
 
 
 
 

Valg af referent 
 
Nyt fra formanden/ næstformand  

Maria Bundtofte  
 

- Juletræsfest d.8/12-18 : Vi starter 
kl.9:00 med bestyrelsens morgenmad 
ovs, dørene åbnes kl.10:30, 
Tryllekunstneren kommer 12:30. Der 
er 37 børn tilmeldt og er det højeste 
antal indtil videre. Kjeld deltager ikke. 

- Orientering om Styregruppemøde på 
rådhuset. 

- ”Skilsmissen” med Kirkehaven. 
- Arbejdet vedr.overvågningen er 

påbegyndt d.d. 
- Orientering om klagen om 

varmeregnskabet, afgørelsen er 
kommet fra beboerklagenævnet d.d. 
sagen er afvist. Der er fire ugers 
ankefrist. Johnny skal holde møde 
med søvejhuse om videre behandling. 
Bestyrelsen ønsker sagen i boligretten. 

- Orientering fra landsbyggefonde om 
Helhedsplanen. Dette var første gang 
for Johnny. Alt var som det skulle 
være. 

- Direktøren for Domea Bent 
Frederiksen går på efterløn slut januar. 
Johnny er endnu ikke oplyst hvem der 
overtager stillingen. 



- Digital syn: Johnny har aftalt med 
Thomas at, vi kan tale om dette i slut 
januar/start februar.  

- Orientering om p tilladelser/ Maria er i 
øjeblikket i gang med at gennemse 
300 tilladelser igennem. Kjeld hjælper 
til. 

- Forslag til nye faste mødedage/ Intet 
nyt aftalt, skal tages op til emne igen i 
bestyrelsesmøde til februar. 
 

Orientering  fra de frivilliges julefrokost: Alle 
synes det var gået godt. 
 
Vagttlf. Gives til Flemming i December. 

 
 

 
 

Pkt.5 
 
 
Pkt.6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pkt.7 
  

 
 

Pkt.8 
 
 
 
 
Pkt.9 
 

Nyt fra Ejendomskontoret 
 
 
Bestyrelsesrunden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Næste møde 
 
 
 
Relevante møder: 
 
 
 
 
Eventuelt. 

 
 
 
Poul: 
Flemming:  
Susan:Ros til området omkring Skyttestien. 
Kjeld:Orientering om Togklubbens 
arrangement, ca.30 deltog så vi gentager 
succesen i 2019. 
Bent:Ø.nr.8, dør-pumpen er gået i stykker. 
 
 
 
 
Mandag d.7/1-19 kl.17:00 i glashuset. 
 
 
 
1.Johnny d.11/12-18, bestyrelsen 
Helhedsplanen. 
2.Johnny og Maria d.13/12-18, møde med 
Domea. 
 
Kontorvagter: 
D.5/12-18   Kjeld 
D.12/12-18 Susan 
D.19/12-18 Johnny 
D.26/12-18 Lukket grundet 2.juledag. 
D.2/1-19.    Poul 
D.9/1-19.    Bent 
 
 

   
   
 


